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Dagsorden: 1. Valg af dirigent og stemmetællere 

 
 2. Bestyrelsens beretning 

 
 3. Fremlæggelse af regnskab og budget 

 
 4. Indkomne forslag 

 
 5. Valg til foreningens bestyrelse 

• Formand 
o Betina Madsen 

 

• Bestyrelsesmedlemmer 
o Martin Warming 
o Charlotte K. Nielsen 

 

• Bestyrelsessuppleanter 
o 2. suppleant – Christian Kehling 

 
6. Valg af foreningens revision 

• Revisor Tobias Burmann 

• Suppleant Bent Jørgensen 
 
7. Eventuelt 

  
  

 
Deltagere: Der er ved generalforsamlingens begyndelse registreret 

fremmøde af 18 stemmeberettigede medlemmer, herunder den 
siddende bestyrelse og bestyrelsessuppleanter i form af: 

  
 - Betina Madsen (BM) - Johnny Brincker (JB) 
 - Martin Warming (MW) - Charlotte K. Nielsen (CN) 
 - Charlotte Warming (CW) 

- Christian Kehling 
- Eva Breitenstein (EB) 
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1. Valg af dirigent og stemmetællere 
Bestyrelsen foreslog Bent Jørgensen som dirigent. 
Bent Jørgensen blev enstemmigt valgt af generalforsamlingen som dirigent. 
Hanne Larsen og Hans Devantier blev efterfølgende valgt som stemmetællere. 
 

2. Bestyrelsens beretning 
Formand Betina Madsen gennemgik bestyrelsens beretning. 
 
”2023 startede for en gangs skyld, som et helt normalt år uden nogle former for restriktioner. 
 
Vi startede året 2023 med 206 medlemmer. Medlemstallet svingede op og ned, og vi gik ud af 
2023 med et medlemstal på 255 opgjort i oktober. Dette er bestyrelsen glade for, men bestyrelsen 
kunne godt ønske os et endnu større antal medlemmer. 
 
Januar startede med et nyt koncept som en prøve. To instruktører oprettede et bootcamp hold. 
Der var meget stor søgning på holdet. De kørte bootcampen over en periode på 6 uger, hvor 
medlemmerne fik prøvet diverse former for træning under kyndig vejledning. Evaluering efter 
bootcampen viste at denne var en stor succes. 
 
I maj måned fik foreningen en “Low Row” maskine, som Spar Nord Bank har været så venlig at 
sponsorere. Vi takker for sponsoratet. Derudover er der indkøbt en ekstra træningsbænk og flere 
måtter til gulv-træning, da dette har været efterspurgt af både medlemmer og instruktører. 
 
I Juli måned tilbød et medlem Morten Frandsen, foreningen kvit og frit gulvfliser til at lægge på 
vores kettlebell og frivægt område. Disse er blevet installeret til stor glæde for alle. Vi takker 
mange gange for donationen. 
 
I august måned fik vi via indsamling endnu et års serviceaftale på foreningens hjertestarter. Vi kan 
oplyse at den i 2023 har været i brug tre gange. 
 
I midten af december oplevede vi, at varmen gik i centeret. Fyret var i første omgang løbet tør for 
olie, og meldingen var, at der ville komme varme på i løbet af et par dage. Det viste sig desværre, 
at der var tekniske problemer med fyret, så varmen kom og gik i den efterfølgende periode. Først i 
starten af februar, efter 6-7 uger uden varme, lykkedes det for smeden at få fixet fyret, og vi har nu 
atter varme i centeret. Set i bagklogskabens lys, skulle vi i bestyrelsens side have bedt udlejer om 
at sætte en alternativ varmekilde op allerede i december måned. Som afslutning på sagen, og på 
baggrund af udlejers manglende information om status for reparation af fyret, samt manglende 
tilbud om alternativ varmekilde, er vi nu i dialog med udlejer omkring en økonomisk kompensation. 
Vi beklager de gener det har medført for vores medlemmer, og fremadrettet vil 
vi være mere proaktive overfor udlejer, hvis en lignende situation skulle opstå. Bestyrelsen sender 
et kæmpestort tak til alle medlemmerne for jeres forståelse i de kolde måneder. 
 
Vi i Bestyrelsen vil meget gerne takke vores fantastiske instruktører, vejledere og vores 
”Fondsøger” Bent, for de mange timer i lægger i fitnesscenteret og gymnastiksalen på 
Stubbekøbing skole. Det er en kæmpe indsats i alle yder. -Tak 
 
En stor tak til alle de sponsorer der har hjulpet med sponsorater gennem året. - Tak 
En stor tak til Rasch og søn for at slå græs og rydde sne. - Tak 
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En stor tak til vores revisor Tobias Burmann og revisorsuppleant Bent Jørgensen - Tak 
 
Vi i bestyrelsen mener at Foreningens tilbud til medlemmerne, er af høj kvalitet, og medlemmerne 
kan altid være trygge og sikre på, at de møder kvalificerede instruktører og vejledere. 
 
Bestyrelsen, i samråd med foreningens instruktører, ser hele tiden løbende på udvalget og 
tilslutningen til de forskellige hold og tiltag. Vi har forholdt os til dem, men der er ikke foretaget de 
store justeringer af holdene i 2023. 
 
Der har også afholdt en juleafslutning for vores instruktører og vejledere, og en for vores 
medlemmer, i 2023. 
 
Vi opfordrer vores medlemmer, hvis de selv har lyst eller kender nogen som har lyst til at blive 
instruktører, så kan de kontakte bestyrelsen. 
 
Vi fik i 2022 lavet nyt system til afspritning af maskinerne. Systemet er mere bæredygtigt og sparer 
os for meget i indkøb og papiraffald. Systemet er nu blevet fuldt implementeret og virker rigtigt 
godt. 
 
Bestyrelsen besluttede at i 2023 ville vi ikke afvikle “fitness tryday”, da de foregående 2 år ikke har 
været velbesøgt. 
 
Bestyrelsen har mange ideer til den videre udvikling af fitness foreningen og vil arbejde ufortrødent 
videre i 2024 med disse. 
 
Bestyrelsen 
21. marts 2024” 
 
Der var ingen spørgsmål til bestyrelsens beretning, så dirigenten takkede for og godkendte 
bestyrelsens beretning. 
 

3. Fremlæggelse af regnskab og budget 
Kasserer Johnny Brinker gennemgik foreningens regnskab for regnskabsåret 2023.  
 
Med en samlet indtægt på kr. 559.141 og en udgift på kr. 535.351, ja så ender vi altså samlet set 
med et lille overskud på kr. 23.790 hvilket er ca. kr. 86.710 fra budgettet, som var vurderet til et 
underskud på kr. 110.500. Trækker vi så også afskrivningen på maskiner ud af ligningen, så laver 
vi reelt et overskud på ca. kr. 185.987 hvilket må siges at være godkendt. 
 
Vi går ud af 2023 med en likvid beholdning på kr. 148.101,19 og en egenkapital på kr. 102.352,79 
 
Kassereren orienterede ligeledes om det fremtidige budget. 
 
Der var ingen spørgsmål til regnskabet, så dirigenten takkede for og godkendte kassererens 
fremlæggelse. 
 

4. Indkomne forslag 
Der var ingen indkomne forslag 
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5. Valg til foreningen bestyrelsen 
• Formand 

o Betina Madsen (villig til genvalg) 
▪ Generalforsamlingen valgte Betina Madsen til formand 

 

• Bestyrelsesmedlemmer 
o Martin Warming (villig til genvalg) 

▪ Generalforsamlingen valgte Martin Warming til bestyrelsesmedlem 
o Charlotte K. Nielsen (villig til genvalg) 

▪ Generalforsamlingen valgte Charlotte K. Nielsen til bestyrelsesmedlem 
 

• Bestyrelsessuppleanter 
o 2. suppleant Christian Kehling (villig til genvalg) 

▪ Generalforsamlingen valgte Christian Kehling til 2. suppleant 
 

6. Valg af foreningens revision 
• Revisor 

o Tobias Burmann (villig til genvalg) 
▪ Generalforsamlingen valgte Tobias til revisor 

 

• Revisorsuppleant 
o Bent Jørgensen (villig til genvalg) 

▪ Generalforsamlingen valgte Bent til revisorsuppleant 
 

7. Eventuelt 
Under punktet eventuelt var der en god og generel snak blandt de fremmødte medlemmer, 
omkring ønsker til lokaler og udstyr for fremtiden. Der blev ligeledes blandt medlemmer udtrykt 
stor glæde og tilfredshed med instruktørerne i centeret. 

 
Formand Betina Madsen takkede for alle der var mødt op til Generalforsamlingen og foreningen 
bød på hygge med kaffe og lækker hjemmebagt kage, som Charlotte & Charlotte havde sørget for 
at bage hjemmefra. 
 
Dirigenten takkede for god ro og orden og afsluttede generalforsamlingen. 
 

 
 

Referatet således godkendt af undertegnede 
 
 

     
     

 Formand Betina Madsen  Dirigent Bent Jørgensen  
 


